
Zápis z 18. zasedání AS FIT ČVUT

Místo a čas konání

Čtvrtek, 21.5.2014, zasedací místnost FIT ČVUT, doba trvání 16:00 – 18:00

Prezence

Přítomní členové AS FIT: Martin Novotný, Alois Pluháček, Jan Friedl, Petr Pulc, Tomáš
Nováček, Tomáš Licek, Martin Kohlík, Jiří Douša, Petr Matyáš

Omluvení členové AS FIT: Michal Šoch (předsedá Jiří Douša)

Hosté: viz Prezenční listina

Předsednictvo AS FIT ve složení: Martin Kohlík (předseda), Michal Šoch (předsedající),
Petr Pulc (tajemník)

Zápis zapsal: Petr Pulc
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1 Schválení programu 18. zasedání

Hlasování:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Program 18. zasedání byl schválen.
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2 Kontrola úkolů a schválení zápisů ze 17. zasedání

Kontrola úkolů

1. Přezkoumat proces schvalovaní závěrečných prací – úkol trvá

2. Prozkoumání možností realizace ankety po SZZ – úkol trvá

Přezkoumat proces schvalovaní závěrečných prací

Pan děkan Pavel Tvrdík informoval o možnosti vzniku nařízení (navazujícího na SZŘ ČVUT), kde
může být děkan fakulty explicitně žádán o podpis na zadání závěrečné práce. Nemá tedy smysl
aktuálně měnit postupy na fakultě zavedené, když může dojít ke změně nadřazeného předpisu.

Nicméně problém odpovědnosti za zadání se stále zdá některým senátorům jako nedořešený.
Pan děkan totiž zastává názor, že jeho podpis fakticky znamená přenesení odpovědnosti za správ-
nost zadání na něj. I proto Martin Novotný navrhuje změnit formulář tak, že na zadání bude
podpis vedoucího závěrečné práce a vedoucí katedry nebo garant oboru.

Rozvedla se také diskuze o možných změnách v procesním systému IBM BPM, převážně v
oblasti uchovávání historie zadání a informování o změnách.

Prozkoumání možností realizace ankety po SZZ

Petr Pulc si bere za úkol zjistit aktuální stav.

Schválení zápisu

Hlasování:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Zápis ze 17. zasedání byl schválen.

3 Rozpočet

Tajemník Jan Železný seznámil Akademický senát s návrhem rozpočtu pro rok 2015.
Příjem do fakultního rozpočtu od ČVUT se oproti loňskému roku zvýšil o cca. 10 mil. Kč a

současně se též snížily výdaje na mimonormativ o cca 1 mil. Kč.
Takto vzniklé prostředky se převádějí hlavně do oblasti mezd zaměstnanců a do Fondu re-

produkce investičního majetku. Největší část investičních prostředků je přidělena oddělení ICT,
například na investici do rozvaděčů a síťových učeben.

Zvýšené prostředky na nájmy jsou hlavně kvůli odpisům za budovu A.
Navýšení fondu provozních prostředků je marginální a jeho plánovaný stav odpovídá stávajícím

potřebám fakulty.

3.1 Oddělení pro rozvoj

Martin Novotný vznesl požadavek na osvětlení prostředků investovaných do oddělení pro rozvoj.
Vedoucí oddělení pro rozvoj Pavel Kordík osvětlil, že z finančních důvodů byly zpočátku do

vývoje systému na fakultě zapojováni studenti. Zaměstnanci s úvazkem u oddělení pro rozvoj
potom tyto studenty vyvíjené systémy dále spravují, vyvíjí a poskytují podporu. Aktuálně je v
oddělení zaměstnáno 8 osob, z toho jeden s úvazkem 1.0, jeden s úvazkem 0.6, jeden z úvazkem
0.3 a zbytek s úvazkem 0.5.

Systémy vyvinuté na FIT se začínají používat na jiných fakultách ČVUT. Financování těchto
projektů je pak částí zprostředkováno přes VIC ČVUT.

Stěžejními projekty jsou aktuálně Portál pro spolupráci s průmyslem, Intranet a Web fakulty.
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Schválení rozpočtu FIT ČVUT na rok 2015

Hlasování:
Pro Proti Zdržel se
8 1 0

Rozpočet Fakulty informačních technologií ČVUT v Praze na rok 2015 byl schválen.

4 Různé

4.1 Informace z Rady vysokých škol

Hana Kubátová, zástupkyně fakulty v Radě vysokých škol, informovala o aktuálním dění ohledně
novely Vysokoškolského zákona, který postoupil do druhého čtení. Stále panuje značná nespoko-
jenost s jeho podobou, stále se intenzivně jedná.

Dále panují dohady o podobě metodiky rozdělování příspěvků ministerstva. Není jasná podoba
ani na rok 2016, natož na další léta.

5 Termíny a úkoly 18. zasedání AS FIT

Návrh termínu dalšího zasedání: 18.6.2015, 17:00

Hlasování:
Pro Proti Zdržel se
9 0 0

Příští zasedání AS FIT se uskuteční 18.6.2015 v 17:00 v zasedací místnosti FIT ČVUT (T9:364),
Thákurova 9, Praha 6.

Úkoly na příští zasedání

1. Přezkoumat proces schvalovaní závěrečných prací

2. Prozkoumání možností realizace ankety po SZZ

V Praze dne 25.5.2015

Ing. Martin Kohlík Ing. Michal Šoch, Ph.D. Ing. Petr Pulc
předseda AS FIT předsedající AS FIT tajemník AS FIT
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